

There will be no Gunn Connection next week due to Spring Break.
The next regular issue will be Friday, April 11.

HAPPY SPRING BREAK!

T1 George Calendar

Fri, Mar 29

Minimum Day, Alternate Schedule (see [Calendar](#))

Mon-Fri, Apr 1-5

NO SCHOOL - Spring Break

Mon, Apr 8

Site Council, 4 PM, Staff Lounge

Wed, Apr 10

Challenge Day, 7:55 AM, Titan Gym

Thu, Apr 11

Orchestra Small Ensemble Concert, 7 PM, Spangenberg

3月29日星期五

半天课程，替代时间表（见日历Calendar）

4月1日至5日

学校无课- 春假

4月8日星期一

现场议会，下午4点，员工休息室

4月10日星期三

挑战日，上午7:55，Titan Gym

4月11日星期四

乐团小型合奏音乐会，晚上7点，Spangenberg

Gunn

T2Jasmine

Gunn Challenge Day: Parent Volunteers Needed

Wed, Apr 10, 7:55 AM-3:30 PM

Gunn is hosting "Challenge Day" for one hundred 9th and 10th grade students. The program, now in its third decade, is a one-day event designed to shift a school's culture using activities that get students really seeing and supporting each other. The event depends on adult facilitation from both staff and parents to help students experience and develop empathy, respect, and leadership skills.

Gunn挑战日:需要家长志愿者

4月10日星期三，上午7:55 AM-3:30 PM

Gunn正在为100名九年级和十年级的学生举办“挑战日”。这是一个为期一天的活动，旨在通过让学生真正看到并相互支持的活动，改变学校的文化。该活动依赖于来自工作人员和家长的成人协助，以帮助学生体验和发展同理心、尊重和领导技能。

T3 Emily

Twelve staff members have already signed up, and we are looking for eight parents from the Junior and Senior classes to volunteer in support of this great program. Training is from 7:55 AM-8:30 AM that morning, and lunch is provided. For questions, contact Courtney Carlomagno, Gunn SEL TOSA/Educational Specialist at ccarlomagno@pausd.org. <https://www.challengeday.org/>

* Sign up with your UpToUs login: <https://www.uptous.com/communitySignup/6128/26505>

* Sign up without a login:

<https://www.uptous.com/directSignup/SxYKwyOzmlWhuPsDhBMVm7NGQsQ5uen45QunyndePwYt>

已有十二名工作人员报名参加，我们正在寻找八名来自初中和高年级的家长，以便自愿支持这项伟大的计划。培训时间是当天早上7:55 AM-8:30，并提供午餐。如有疑问，请联系Courtney Carlomagno, Gunn SEL TOSA /教育专家ccarlomagno@pausd.org。 <https://www.challengeday.org/>

*使用您的UpToUs登录注册：<https://www.uptous.com/communitySignup/6128/26505>

*无需登录即可注册：<https://www.uptous.com/directSignup/SxYKwyOzmlWhuPsDhBMVm7NGQsQ5uen45QunyndePwYt>

[//www.uptous.com/directSignup/SxYKwyOzmlWhuPsDhBMVm7NGQsQ5uen45QunyndePwYt](https://www.uptous.com/directSignup/SxYKwyOzmlWhuPsDhBMVm7NGQsQ5uen45QunyndePwYt)

T4 Angela Guo

9th Grade Parent Social

Wed, Apr 17, 7:30-9 PM, [14190 Amherst Ct, Los Altos Hills](#)

Join us on Wednesday, April 17, from 7:30-9:00PM at the home of Masha and Jim Doty, [14190 Amherst Court, Los Altos Hills](#). Let's talk about ideas for summer and any other topics on your mind! We'll provide some snacks and drinks; feel free to bring more to share. We can't wait to see you there! --Jen, Masha, Rose, and Roberta, 9th Grade Parent Network Coordinators

9年级家长社交活动

4月17日星期三, 7:30-9 PM, [14190 Amherst Ct, Los Altos Hills](#)

在Masha和Jim Doty的家([14190 Amherst Ct, Los Altos Hills](#))中加入我们. 让我们谈谈夏天的想法和你心中的任何其他话题! 我们会提供一些小吃和饮料;随意带来更多分享。我们迫不及待地想见到你! --Jen, Masha, Rose和Roberta, 9年级家长网络协调员

t5 Caroline 2020

Gunn PTSA Executive Board Slate of Nominees for 2019-2020

Election: Thu, Apr 18, 6:30 PM, Staff Lounge

The PTSA Nominating Committee has proposed the following candidates for nomination to the Executive Board for 2019-2020. The election will be held at the PTSA meeting on Thursday, April 18th at 6:30 PM in the Staff Lounge. Any PTSA member may vote in the election, as long as you have been a member for 30 days prior to the election (join by March 19th). Please join us! Questions? Contact Ann Xu, Parliamentarian, at ann_xu@yahoo.com.

Gunn 2019-2020学年PTSA执行委员会提名人名单

选举时间及地点: 4月18日星期四, 下午6:30, 教职员工休息室

PTSA提名委员会已提名以下人选为2019-2020学年的执行委员会候选人。选举将于4月18日星期四下午6:30在Gunn教职员工休息室举行的PTSA会议上进行。所有PTSA成员都可以在选举中投票, 只要您在选

举前30天成为会员（3月19日之前加入）。请加入我们！如有问题，请联系Ann Xu，法规专家，电邮：
ann_xu@yahoo.com。

t6 Richard Liu

Gunn PTSA Exec Board Position	2019-20 Nominee
President	Kimberly Eng Lee
Executive Vice President	Lili Nova-Roessig
VP Community Activities	Elisa Yu
Co-VP Community Activities	Heewon Park
VP Ways & Means	Joy Henry Hinton
VP of Communications	Jennifer Schultz
Co-VP of Communications	Eva Dobrov
Co-VP of Communications/Outreach	Jenny Chang
Secretary	Karen Shuler
Co-Secretary	Claire Kirner
Treasurer	Karrie Chen
Co-Treasurer	Claudia Yu
Auditor	Xin Liu
Historian	Paul Sakuma

<u>Gunn PTSA执行董事会职位</u>	<u>2019-20候选人</u>
主席	Kimberly Eng Lee
执行副主席	Lili Nova-Roessig
副主席 社区活动	Elisa Yu
联合副主席 社区活动	Heewon Park
副主席 方式与方法	Joy Henry Hinton
副主席 交流	Jennifer Schultz

联合副主席 交流	Eva Dobrov
联合副主席 交流/推广	Jenny Chang
秘书	Karen Shuler
联合秘书	Claire Kirner
财务主管	Karrie Chen
联合财务主管	Claudia Yu
审计员	Xin Liu
记录员	Paul Sakuma

FROM THE PREVIOUS ISSUE:

Edward

Gunn Sports Boosters

Congratulations to **Jared Freeman**--Athlete of the Week! Jared has also been recognized the last two weeks with Honorable Mention! Way to go Gunn Track & Field! Fellow T&F teammates **Maansay Rishi** and **Justin Chiao** received Honorable Mention honors from Palo Alto Weekly, Wed, Mar 20. Follow us on Facebook at [Gunn Sports Boosters!](#)

Gunn Sports Boosters

祝贺 Jared Freeman - 本周运动员！Jared 在过去的两周里也获得了荣誉奖！Gunn 田径队加油！T&F 队友 Maansay Rishi 和 Justin Chiao 在 3 月 20 日星期三的 Palo Alto 周刊获得荣誉奖。在 Gunn Sports Boosters 上关注我们！

Evan

PAUSD & PTAC

****NEW** EACH FRIDAY! Superintendent's Weekly Board Update**

Read Dr. Don Austin's Weekly Board Update, published new each Friday <https://www.pausd.org/news>.

Summer Camps Info Now Available on PTAC Website

Looking for a summer camp in your neighborhood or at one of our Palo Alto Unified school sites? Now you can find it at the [PTAC website](#). Camp providers listed on this page host activities/summer camps at PAUSD Schools, and pay rental fees to our district. These rental fees help to defray the cost of running our schools while providing local opportunities for our kids. PTA Council does not endorse one camp over another. This service is offered to give parents an easy way to find out what is being offered and where. Please contact the [PTAC Webmaster](#) to recommend updates to this information. There is no charge to providers to be listed.

PAUSD和PTAC

****新****每个周五！主管每周董事会更新

阅读Don Austin博士的每周董事会更新，每周五发布新的<https://www.pausd.org/news>。

夏令营信息现已在PTAC网站上提供

在您附近或我们的Palo Alto Unified学校站点寻找夏令营？现在您可以在PTAC网站上找到它。本页列出的营地提供者在PAUSD学校举办活动/夏令营，并向我们的学区支付租金。这些租赁费用有助于支付我们学校的运营成本，同时为我们的孩子提供当地机会。PTA委员会并不支持一个阵营而不是另一个阵营。这项服务旨在让家长轻松了解所提供的内容和位置。请联系PTAC网站管理员以推荐此信息的更新。提供商列出是免费的。

T9 Meiting Community

Girls: Are you interesting in engineering?

Sat, Mar 30, San Jose State University

Learn more by attending WOW! That's Engineering focused on informing young women about what engineers do and how to go about becoming an engineer. The day promises to be lots of fun, with many opportunities to interact with women professionals from around Silicon Valley. For more info, <https://www.eventbrite.com/e/wow-thats-engineering-conference-tickets-56165606842>.

社区

女孩：你对工程有兴趣吗？

3月30日星期六，圣何塞州立大学

通过WOW了解更多信息！那是工程专注于告知年轻女性工程师做什么以及如何成为工程师。这一天有很多乐趣，有很多机会与硅谷的女性专业人士互动。有关详细信息，请访问

<https://www.eventbrite.com/e/wow-thats-engineering-conference-tickets-56165606842>。

T10 Richard Liu

Register for the 2019 Stanford Premedical Conference

Sat, Apr 13, 9 AM-3 PM, Hewlett Teaching Center, [370 Serra Mall](#), Stanford

Hosted by the Stanford Premedical Association, for grades 9-12 to interact with physicians and physicians-in-training. This year's theme is "Medicine in the World," exploring such topics as global health and medical humanities. Free admission. Parents are not permitted to attend. Simultaneous Spanish translation. High school students, please use this link to register by Wed, Apr 10:

<https://www.eventbrite.com/e/stanford-premedical-conference-2019-tickets-56512268717>. Questions?

Stanford Premedical Conference Director Panos Vandris at pvandris@stanford.edu.

注册2019年斯坦福大学医学院预科会议

周六，4月13日，上午9点至下午3点，Hewlett教学中心，[370 Serra Mall](#)，Stanford

由斯坦福大学医学院预科协会主办，为9 - 12年级与医生和接受培训的医生提供互动的机会。今年的主题是“世界医学”，探讨全球健康和医学人文学科等主题。免费入场，父母不得参加。同声西班牙语翻译。高中生请使用此链接在4月10日星期三之前注册：

<https://www.eventbrite.com/e/stanford-premedical-conference-2019-tickets-5651226871>
7. 如有问题请联系斯坦福大学医学预科会议主任Panos Vandris, 电邮 :
pvandris@stanford.edu。

Edward

FREE Project Cornerstone 6-Week Parenting Workshop "Take It Personally"

Wed, Apr 17, 24 & May 1, 8, 15, 22, 5:30-6 PM dinner, 6-7:30 PM workshop, Colorado Park Apartments

You do not need to be a parent/resident from the Colorado Park Apartments. Open to all parents & caregivers at no cost. Each week a facilitator will lead sharing, discussion, and teaching tools you can use now to strengthen your family connections. You'll leave with new ways to show caring, give support, set boundaries, and build strong relationships. Workshop paid for by PAH (Palo Alto Housing). Questions? Contact Ziem Neubert at Ziem@projectcornerstone.org. Sign up today: <https://tinyurl.com/z2xoec9>

免费项目Cornerstone 6周育儿工作坊“亲自接受”

周三, 4月17日, 24日和5月1日, 8日, 15日, 22日, 5:30-6晚餐, 下午6-7:30研讨会, 科罗拉多公园公寓

您无需成为Colorado Park Apartments的父母/居民。免费向所有家长和护理人员开放。每周, 协调人将领导您现在可以使用的分享, 讨论和教学工具, 以加强您的家庭联系。你会留下新的方式来表达关怀, 给予支持, 设定界限, 并建立牢固的关系。工作坊由PAH (Palo Alto Housing) 支付。有问题吗? 联系Ziem Neubert, 电子邮件地址为Ziem@projectcornerstone.org。立即注册: <https://tinyurl.com/z2xoec9>

Edward

Parents: Help Students Who Need You Most - Learn about All Students Matter

Wed, Apr 24, 10 AM, Menlo Park location given when you RSVP

Come learn about how adults can volunteer next school year, once a week in a K-5th grade classroom in eastern Menlo Park and East Palo Alto. These students, who face many challenges, are eager for your support to help build their academic and social/emotional skills. Hear about the impact you can have by joining us in Menlo Park at the home of a current volunteer. To RSVP, please contact Keri Tully Program Director at keritully@gmail.com to receive location details. Learn more about us at www.allstudentsmatter.org

家长: 帮助最需要你的学生 - 了解所有学生的问题

星期三, 4月24日, 上午10点, 当你回复时给出门洛帕克的位置

快来了解成年人如何在下一学年做志愿者, 每周一次在东部门洛帕克和东帕洛阿尔托的K-5级教室。这些面临许多挑战的学生渴望得到您的支持, 帮助他们建立学术和社交/情感技能。在当前志愿者的家中加入我们Menlo Park, 了解您可以获得的影响。如需回复, 请通过keritully@gmail.com与Keri Tully项目总监联系, 以获取位置详情。请访问www.allstudentsmatter.org了解有关我们的更多信息

t13 Sonia

Peninsula Hike for Hope

Sun, May 19, check-in: 8:30 AM, hike begins: 9:30 AM, hike ends: 3 PM, Huddart Park, Woodside

Join AFSP (American Foundation for Suicide Prevention) for the 1st ever Peninsula Hike for Hope event. Suicide prevention starts with everyday people like you. Money raised goes to critical research, education

programs, advocacy, and support for those affected by suicide. Join us to help create a culture that's smart about mental health. The hike will be a relatively easy 2-3 mile loop at Huddart Park in Woodside. Parking is 6\$ per vehicle. Please see visit our website www.afsp.org/peninsulahikeforhope to learn more about registration/donations. Any questions? Email Jaclyn Petty at Jpetty525@gmail.com.

希望半岛徒步

星期日, 五月十九日, 签到时间: 早上八点半, 徒步开始时间: 上午九点半, 结束时间: 下午三点, Huddart公园, 树林旁边

加入AFSP (美国预防自杀基金会), 参加首届希望半岛徒步活动。预防自杀从你这样的普通人做起。筹集的资金将会用于重要的研究, 教育规划, 开导以及支持那些受到自杀影响的人。加入我们, 帮忙建设一个心理健康的文化。这次徒步相对比较轻松, 是在Huddart公园的林间走2-3英里的一圈。停车费是每辆6美元。请浏览我们的网页 www.afsp.org/peninsulahikeforhope 了解更多有关登记和捐赠的信息。如果您有任何疑问, 可以邮件联系Jaclyn Petty, Jpetty525@gmail.com.

FROM THE PREVIOUS ISSUE:

t14 Yi Feng

Community Meeting Notification--Grade Separation at Churchill and Alma

Wed, Mar 27, 6-8 PM, Mitchell Park Community Center, El Palo Alto Rm [3700 Middlefield Rd, Palo Alto](http://www.cityofpaloalto.org/3700-Middlefield-Rd-Palo-Alto)

The focus of the meeting will be on the intersection of Churchill and Alma and also the concept of a tunnel within Palo Alto City limits (going under Churchill, Meadow & Charleston). The only option currently being considered by the City Council for Churchill/Alma is closure of the train crossing to vehicles with a possible bike/pedestrian path. Closure of Churchill could potentially impact traffic on other streets (Embarcadero? El Camino? Oregon/Page Mill?) and preliminary impacts are expected to be discussed at this meeting. For more information visit cityofpaloalto.org/ConnectingPaloAlto. Contact the City at (650) 329-2520. Send questions or feedback to transportation@cityofpaloalto.org.

For older Community announcements, see [Recent Issues of the Gunn Connection](#).

社区会议通知 - 丘吉尔和阿尔玛的成绩分离

周三, 3月27日, 下午6-8点, 米洛尔公园社区中心, [3700 Middlefield Rd, Palo Alto](http://www.cityofpaloalto.org/3700-Middlefield-Rd-Palo-Alto), 会议的重点将放在丘吉尔和阿尔玛的交汇点, 以及关于Palo Alto范围内的隧道的意见 (在Churchill, Meadow 和Charleston下的隧道)。目前市政委员会正在考虑的有关Churchill/Alma的唯一观点是关闭穿越自行车/步行道的车道的火车道。关闭丘吉尔可能会影响其他街道 (Embarcadero? El Camino? Oregon / Page Mill?) 的交通, 预计将在本次会议上讨论初步影响。欲了解更多信息, 请访问cityofpaloalto.org/ConnectingPaloAlto。请致电(650)329-2520联系城市。将问题或反馈发送至transportation@cityofpaloalto.org。

关于老城区公告, 请参阅[Gunn Connection](#)的最新发布。